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Onderwerp: Schriftelijke vragen over het vogeluitkijkpunt op de Diemer Vijfhoek

We hebben vernomen dat de Diemer Vijfhoek is geschrapt als mogelijke locatie voor windmolens uit 
de voorlopige RES vanwege de natuurwaarden van het gebied. Hoewel GroenLinks Diemen het 
belangrijk vindt dat Diemen in het kader van de energietransitie een bijdrage levert voor zoeklocaties 
van windmolens, kunnen wij ons, juist vanwege deze natuurwaarden, goed in deze beslissing vinden. 
De Diemer Vijfhoek is een mooi stukje Diemen waar mensen in alle rust van de natuur kunnen 
genieten. 

Op de Diemer Vijfhoek is een vogeluitkijkpunt. Helaas blijkt dit vogeluitkijkpunt op dit moment 
onbereikbaar omdat het pad ernaartoe afgekalfd is. Staatsbosbeheer, die de beheerder van het 
gebied is, heeft het pad ook afgezet als zijnde onbegaanbaar. Juist in deze tijden met Corona, waarin 
bijvoorbeeld ook het vogeltelweekend meer deelnemers kende, kunnen wij ons voorstellen dat 
wandelaars graag gebruik zouden maken van het vogeluitkijkpunt.

Wij hebben de volgende vragen:
 is het College ervan op de hoogte dat het vogeluitkijkpunt momenteel onbereikbaar is?
 Heeft het College contact gehad met Staatsbosbeheer over dit onderwerp? 
 Is Staatsbosbeheer van plan om het vogeluitkijkpunt weer bereikbaar te maken en zo ja, 

wanneer?
 Indien Staatsbosbeheer niet van plan is om het vogeluitkijkpunt weer bereikbaar te maken, 

kunnen wij als gemeente Diemen daar dan wat in betekenen?
 Indien het College nog geen contact heeft gehad met Staatsbosbeheer over dit onderwerp, is 

zij dan bereid om dit alsnog te doen om bovenstaande aan te kaarten. 


